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Dz-02.0021.8.2019 

 

 

PROTOKÓŁ 

z VIII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

z dnia 09 lipca 2019 roku 

w siedzibie Rady Dzielnicy II przy al. Daszyńskiego 22 

 

 

Na wstępie Przewodnicząca Rady i Zarządu Małgorzata Ciemięga przywitała członków Rady 

oraz Pana Adama Kalitę – Radnego Miasta Krakowa i otworzyła obrady VIII sesji Rady 

Dzielnicy II o godz. 18:10. 

Przedstawienie projektu porządku obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad.  

2. Projekt uchwały Zarządu w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2020.  

3. Projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty podziału środków finansowych w ramach 

zadania pn. „Obsługa Dzielnic” na rok 2019.  

4. Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa w sprawie montażu progu 

zwalniającego na ul. Dąbskiej w Krakowie.  

5. Projekt uchwały Komisji Infrastruktury i Transportu w sprawie zmian w systemie zakupu 

abonamentów postojowych dla mieszkańców.  

6. Projekt uchwały Komisji Infrastruktury i Transportu w sprawie rozszerzenia Strefy Płatnego 

Parkowania na terenie Dzielnicy II Grzegórzki w Krakowie.  

7. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki.  

8. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Przewodnicząca Rady po przedstawieniu projektu porządku obrad poinformowała 

zgromadzonych, że na podstawie § 29 ust. 1 znowelizowanego Statutu Dzielnicy II Grzegórzki, 

zostały zgłoszone projekty uchwał do wprowadzenia w porządku obrad, które po odczytaniu 

poddała pod głosowanie:  

- Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska w sprawie opinii 

do projektu budowlanego pn. „Rozbudowa ul. Dąbskiej w zakresie czwartego ramienia 

skrzyżowania na działkach nr 41/40, 41/41, 41/38,41/45, 41/59, 41/58, 41/67, 41/26 Obręb 16 

Śródmieście w Krakowie”.  

Wniosek został przyjęty stosunkiem głosów: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

- Projekt uchwały Zarządu w sprawie wskazania przedstawiciela Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

do składu Rady Budżetu Obywatelskiego Miasta Krakowa.  

Wniosek został przyjęty stosunkiem głosów: za – 12, przeciw – 3, wstrzymujących się – 0. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga odczytała projekt porządku obrad, który uwzględniając 

wprowadzone zmiany stanowi porządek obrad sesji: 
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1. Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad.  

2. Projekt uchwały Zarządu w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2020.  

3. Projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty podziału środków finansowych w ramach 

zadania pn. „Obsługa Dzielnic” na rok 2019.  

4. Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa w sprawie montażu progu 

zwalniającego na ul. Dąbskiej w Krakowie.  

5. Projekt uchwały Komisji Infrastruktury i Transportu w sprawie zmian w systemie zakupu 

abonamentów postojowych dla mieszkańców.  

6. Projekt uchwały Komisji Infrastruktury i Transportu w sprawie rozszerzenia Strefy Płatnego 

Parkowania na terenie Dzielnicy II Grzegórzki w Krakowie.  

7. Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska w sprawie opinii 

do projektu budowlanego pn. „Rozbudowa ul. Dąbskiej w zakresie czwartego ramienia 

skrzyżowania na działkach nr 41/40, 41/41, 41/38,41/45, 41/59, 41/58, 41/67, 41/26 Obręb 16 

Śródmieście w Krakowie”. 

8. Projekt uchwały Zarządu w sprawie wskazania przedstawiciela Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

do składu Rady Budżetu Obywatelskiego Miasta Krakowa. 

9. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki.  

10. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 Projekt uchwały Zarządu w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2020. 

 

Projekt uchwały Zarządu wraz z autopoprawką odczytała i omówiła Przewodnicząca 

Małgorzata Ciemięga.  

 

Zgodnie z § 24 ust. 2 pkt. 9 Statutu Dzielnicy p. Monika Firlej-Balik wygłosiła wystąpienie  

i przekazała do protokołu na piśmie, w trakcie trwania sesji. Pisemna forma przedmiotowego 

wystąpienia została złożona bez podpisu wygłaszającej i składającej w/w wystąpienie. Ponadto 

pod treścią wystąpienia wymienione są imiona i nazwiska członków rady p. Moniki Firlej-

Balik, p. Artura Wolnego, p. Marty Fujak, p. Julii Wilczyńskiej, p. Karola Kwiatka,  

p. Grzegorza Finowskiego, p. Zbigniewa Semika, p. Violetty Zapiór – bez podpisów (załącznik 

nr 2 do protokołu). 

 

Głos zabrali następujący radni: p. Monika Firlej-Balik, p. Grzegorz Finowski, p. Karol Kwiatek, 

p. Małgorzata Ciemięga, p. Małgorzata Włoszczyk, p. Paweł Stachowiec, p. Julia Wilczyńska, 

p. Maciej Hankus, p. Mieczysław Czytajło, p. Michał Skoczeń, p. Jarosław Świech, p. Łukasz 

Derdziński, p. Adam Kalita. 

 

Na posiedzenie sesji przybył Pan Łukasz Maślona – Radny Miasta Krakowa. 

 

Poprawkę do projektu uchwały złożył p. Grzegorz Finowski, o treści: „proszę o dopisanie do 

załącznika do uchwały nr VIII/…/2019 r. Rady Dzielnicy II Grzegórzki z dnia 9 lipca 2019 r.: 
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Dziedzina C, pkt 1. Proszę o wpisanie do listy „Remontów dróg i chodników na terenie 

Dzielnicy II Grzegórzki na pierwszym miejscu: 1. Remont chodnika na ulicy Cystersów od nr 

20 do wjazdu nr 22”. Głos zabrały: p. Julia Wilczyńska, p. Małgorzata Ciemięga. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała poprawkę pod głosowanie: za – 3, przeciw – 

12, wstrzymujących się – 2. Poprawka nie została przyjęta. 

 

Kolejną poprawkę do projektu uchwały złożył p. Grzegorz Finowski, o treści: „proszę  

o dopisanie do załącznika do uchwały nr VIII/…/2019 Rady Dzielnicy II Grzegórzki z dnia 9 

lipca 2019 roku: Dziedzina I, pozycja 46: Turniej piłki nożnej w ramach ogólnopolskiego 

dzielnicowego wspierania sportu i rekreacji wśród rodzin. Kwota 3000 złotych. Kwotę 

zmniejszyć proszę z pozycji 45, „Organizacja wyjazdów dla mieszkańców Dzielnicy II”, którą 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała poprawkę pod głosowanie: za – 5, przeciw – 

11, wstrzymujących się – 1. Poprawka nie została przyjęta. 

 

Poprawkę do projektu uchwały złożyła p. Julia Wilczyńska, o treści: „w punkcie C1 remont 

powierzchni al. Ignacego Daszyńskiego na całym jej odcinku”. Przewodnicząca Małgorzata 

Ciemięga poddała poprawkę pod głosowanie: za – 5, przeciw – 11, wstrzymujących się – 1. 

Poprawka nie została przyjęta. 

 

Przewodnicząca ogłosiła krótką przerwę na przygotowanie kolejnych poprawek. 

 

Poprawkę do projektu uchwały złożyła p. Monika Firlej-Balik, o treści: „do zad. I pkt. 31 

wpisania do projektu budżetu „Szkolny Budżet Obywatelski” dla szkół podstawowych po 5000 

zł – jednostki realizujące szkoły podstawowe, zmniejszenie kwoty I, 3) z 14000 → 8000 zł, 4) 

14000 → 8000 zł, 45) z 15000 → 7000 zł – środki wolne: 20000 zł”. Głos zabrały: p. Monika 

Firlej-Balik, p. Julia Wilczyńska. Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała poprawkę pod 

głosowanie: za – 5, przeciw – 11, wstrzymujących się – 0. Poprawka nie została przyjęta. 

 

Poprawkę do projektu uchwały złożyła p. Monika Firlej-Balik o treści: „korekty pkt I wpisanie 

do projektu równego podziału środków w ramach programu wspieranie działalności miejskich 

szkół, placówek oświatowych i kultury: - szkoły podstawowe – na zakup pomocy 

dydaktycznych, wyposażenie placówek oraz nagród w konkursach szkolnych – 8000 zł, - dla 

przedszkoli i żłobków na zakup zabawek – 3000 zł, - domy kultury – 8000 zł, - biblioteki – 

3000 zł, - kluby i ośrodki sportowe wg. listy rankingowej – 5 – 20000 zł”. Głos zabrali: p. Paweł 

Stachowiec, p. Julia Wilczyńska, p. Małgorzata Włoszczyk, p. Mieczysław Czytajło, p. Maciej 

Hankus. Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała poprawkę pod głosowanie: za – 5, 

przeciw – 11, wstrzymujących się – 0. Poprawka nie została przyjęta. 

 

Poprawkę do projektu uchwały złożył p. Karol Kwiatek, o treści: „proszę o dopisanie w pkt Ł) 

zakupy dla biura, podpunkt zakup projektora, ekran do sali posiedzeń Rady Dzielnicy II”. Głos 

zabrali: p. Maciej Hankus, p. Monika Firlej-Balik, p. Grzegorz Finowski, p. Julia Wilczyńska, 

p. Beata Dzieszyńska, p. Karol Kwiatek. Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała 
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poprawkę pod głosowanie: za – 5, przeciw – 11, wstrzymujących się – 0. Poprawka nie została 

przyjęta. 

 

Poprawkę do projektu uchwały złożyła p. Julia Wilczyńska, o treści: „Punkt C1: Remont 

nawierzchni ulicy między blokiem al. Daszyńskiego 12, a al. Daszyńskiego 16 wraz  

z zamontowaniem studzienki odwadniającej”. Głos zabrały: p. Małgorzata Ciemięga, p. Julia 

Wilczyńska. Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała poprawkę pod głosowanie: za – 5, 

przeciw – 11, wstrzymujących się – 0. Poprawka nie została przyjęta. 

 

Następnie Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała pod głosowanie projekt uchwały 

wraz z autopoprawką: za – 12, przeciw – 3, wstrzymujących się – 2. Uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 3 Projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty podziału środków finansowych  

w ramach zadania pn. „Obsługa Dzielnic” na rok 2019.  

 

Projekt uchwały przedstawiła p. Małgorzata Ciemięga. Głos zabrali następujący radni: p. Beata 

Dzieszyńska, p. Małgorzata Ciemięga, p. Maciej Hankus.  

Następnie Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała pod głosowanie projekt uchwały: za 

– 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 4. Uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 4 Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa w sprawie montażu 

progu zwalniającego na ul. Dąbskiej w Krakowie. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił p. Paweł Stachowiec. Głos zabrali następujący radni:  

p. Grzegorz Finowski, p. Małgorzata Włoszczyk, p. Jarosław Świech. 

Następnie Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała pod głosowanie projekt uchwały: za 

– 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 5 Projekt uchwały Komisji Infrastruktury i Transportu w sprawie zmian w systemie 

zakupu abonamentów postojowych dla mieszkańców.  

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Komisji p. Michał Skoczeń. Głos 

zabrali następujący radni: p. Łukasz Maślona, p. Maciej Hankus, p. Michał Skoczeń,  

p. Małgorzata Włoszczyk, p. Paweł Stachowiec. 

Poprawkę do projektu uchwały złożyła Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga, którą poddała 

pod głosowanie: za – 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Następnie Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała pod głosowanie projekt uchwały 

wraz z przyjętą poprawką: za – 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6 Projekt uchwały Komisji Infrastruktury i Transportu w sprawie rozszerzenia 

Strefy Płatnego Parkowania na terenie Dzielnicy II Grzegórzki w Krakowie. 
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Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Komisji p. Michał Skoczeń. Głos 

zabrali następujący radni: p. Grzegorz Finowski, p. Małgorzata Włoszczyk, p. Monika Firlej-

Balik, p. Łukasz Maślona, p. Małgorzata Ciemięga, p. Jarosław Świech, p. Adam Kalita,  

p. Michał Skoczeń, p. Paweł Stachowiec, p. Mieczysław Czytajło.  

Następnie Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała pod głosowanie projekt uchwały: za 

– 11, przeciw – 3, wstrzymujących się – 3. Uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 7 Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  

w sprawie opinii do projektu budowlanego pn. „Rozbudowa ul. Dąbskiej w zakresie 

czwartego ramienia skrzyżowania na działkach nr 41/40, 41/41, 41/38,41/45, 41/59, 41/58, 

41/67, 41/26 Obręb 16 Śródmieście w Krakowie”. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Komisji p. Jarosław Świech. Głos 

zabrali następujący radni: p. Grzegorz Finowski, p. Monika Firlej-Balik, p. Jarosław Świech, 

p. Michał Skoczeń, p. Mieczysław Czytajło, p. Julia Wilczyńska, p. Małgorzata Ciemięga. 

Następnie Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała pod głosowanie projekt uchwały: za 

– 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 Projekt uchwały Zarządu w sprawie wskazania przedstawiciela Rady Dzielnicy II 

Grzegórzki do składu Rady Budżetu Obywatelskiego Miasta Krakowa. 

 

Projekt uchwały przedstawiła p. Małgorzata Ciemięga. Głos zabrali następujący radni:  

p. Monika Firlej-Balik, p. Julia Wilczyńska, p. Mieczysław Czytajło, p. Małgorzata Ciemięga, 

p. Maciej Hankus, p. Łukasz Derdziński. 

Następnie Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała pod głosowanie projekt uchwały: za 

– 11, przeciw – 2, wstrzymujących się – 2. Uchwała została przyjęta. 

Ad. 9 Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poinformowała radnych, iż nie wpłynęły uwagi do 

protokołu z VII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki w związku z tym stwierdziła, że protokół 

został przyjęty.  

 

Ad. 10 Oświadczenia i komunikaty. 

 

– Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga, poinformowała radnych, iż kolejna sesja Rady 

Dzielnicy II Grzegórzki odbędzie się 27 sierpnia 2019 r. o godz. 18:00.  

 

– p. Karol Kwiatek zapytał o wydanie monografii Osiedla Oficerskiego. Głos zabrali: p. Paweł 

Stachowiec, p. Małgorzata Ciemięga. 

– p. Karol Kwiatek poinformował radnych, że w trakcie trwania posiedzenia został dokonany 

pomiar urządzeniem Elektrosmog pożyczonym od Wydziału Kształtowania Środowiska  

w Krakowie do mierzenia poziomu fal elektromagnetycznych w otoczeniu. Głos zabrali:  

p. Mieczysław Czytajło, p. Maciej Hankus. 
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– p. Mieczysław Czytajło zaprosił radnych do zapoznania się z monografią pn. „Osiedle 

Urzędnicze w Krakowie: urbanistyka i architektura 1924-1942”. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady p. Małgorzata Ciemięga 

zamknęła VIII sesję Rady Dzielnicy II Grzegórzki o godz. 21:30. 

 

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

 

Izabela Łucek         Przewodnicząca 

Rady i Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki 

 

Małgorzata Ciemięga 

 


